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Product Operation Guide
.Please take note on below information when using this product:

1.Connect to the power supply, and press the power switch on the bottom of the massage chair frame 
   to “I” position, and the massage chair is now in a reset state. At this point, the massage chair is in idle 
   mode. During this idle mode, the red light of ON/OFF button will blink, which indicates the electric 
   supply is connected. 
2.During its idle mode, there are only five functions: ON/FF, Incline, Recline, Incline Leg and Recline 
   Leg that can be operated. 

.Control Buttons for the Massage Chair

1.ON/OFF
The Start/Stop Control Button
Press once on this button, the LCD backlight and ON/OFF button will be lit. Press any massage 
function button to begin the chair’s massage functions. This will also start the timer. 
Press this button again to stop all the massage functions and the massage rollers, backrest and 
footrest will return to their original position.

2.PAUSE
The Pause Button
When the chair is in massage mode and the user wants to temporarily pause it, press the Pause 
button and all massage functions will stop. The “Pause” button will be blinking and the set time 
countdown will be paused as well. Press the Pause button again to immediately cease the 
“Pause” function and resume the original massage function, the countdown will continue as well. 

3.HEAT
The Waist Heating Button
Press this button to activate the heating function on waist. Press again to stop the function.

4.VIBRATIONThe Seat Vibration Button
Press this button to activate the vibration function on seat. Press again to stop the function. 

5.TIMER
Time Interval Control Button
When a massage function is activated, the time is preset at 15 minutes. Every time this button is 
pressed, it will change the time interval sequence at “20>25>30>5>10>15>20” minutes.

6.INCLINE/ RECLINE
Angle Adjustment Control Button for Massage Chair
These two control buttons can adjust the Inclining/ Reclining angle respectively. Press once on the 
Inclining or Reclining control button to adjust the backrest and footrest to a desired comfortable 
position, press the button again to stop it.

7.INCLINE LEG/ RECLINE LEG
Angle Adjustment Control Button for Footrest
These two control buttons can adjust the massage angle on the footrest. Press once on the Incline 
Leg or Recline Leg control button to adjust the footrest to a desired comfortable position, press the 
button again to stop it.  



8.Full Body Auto Programmer
If either 1 of the 6 Auto Programs is activated, the chair will automatically perform a back scan. 
User can press on “UP” or “DOWN” control button to do adjustment.

The following are the Auto program available: 
[Relaxation]
Massage strength: Medium. Combination of 6 types of massage functions: kneading, swedish, 
tapping, shiatsu, clapping and rolling that precisely massage on full body.
   
[Shape n Tone]
Massage strength: Medium. Focusing on kneading, tapping and clapping massage with seat 
vibration to your buttocks.

[Neck n Shoulder]
Massage strength: Strong. Focusing on neck and shoulder massage.

[Thai Stretching]
Massage strength: Strong. Focusing on tapping and kneading massage for body stretching.
Remark: 
1. Incline/Recline and Incline Leg/Recline Leg functions cannot be operated during this program is 
    activated.
2. This program is not suitable for elderly and physically weak people.  

[Sweet Dream]
Massage strength: Weak. Focusing on light massage that promotes sleep.  

[Senior]
Massage strength: Weak. Focusing on kneading and swedish massage with heat function which is s
uitable for elderly and physically weak people.

9.SPOT/ PARTIAL
The Spot or Partial Back Massage
This button allows the user to select spot massage for any part on the back. Press this button once 
to activate spot massage at the desired position. Press this button again to switch to Partial function.

The Partial Back Massage
While running spot massage, when this button is pressed again, the massage will change from spot 
to partial. The massage will take the spot position as the central to perform partial massage at a 
distance of approximate 8 cm. Press again to stop the function. 

10.UPWARD/DOWNWARD
Massage Position Adjustment Button for Spot and Partial Massage
In the spot or partial massage, user can use these two buttons to adjust the massage position by long 
pressing the UPWARD/DOWNWARD button and release the button when the massage roller reach 
the desired position.
Remark: When auto back scanning unable to satisfy your need, user can manually adjust the 
shoulder height position within 10 seconds after scanning. 



11.Manual Massage Function
KNEADING, SWEDISH, TAPPING, SHIATSU, CLAPPING, ROLLING
Press this button to activate the rhythmic kneading manual massage function for a full back massage. 
Every time this button is pressed, the manual massage function will change in the sequence of 
“KNEADING> SWEDISH> TAPPING> SHIATSU> CLAPPING> ROLLING> stop”.
MODE
When the manual massage function is operating, press this button to change the rhythmic mode of 
manual massage between 1 and 2. 
   
12.STRENGTH
Strength Adjustment Button for Kneading – 5 levels of strength available
After activating the Kneading function, user can press the button to adjust the massage strength to 
“Lv1> Lv2> Lv3> Lv4> Lv5” in one cycle.

13.WIDTH 
Back Massage Width Adjustment Button – 3 levels of width available
After activating the tapping, shiatsu, clapping or rolling function, user can press the button to adjust the 
massage width to “narrow> medium> large” (6CM> 12CM> 18CM) in one cycle.

14.SPEED
Speed Adjustment Button – 5 levels of speed available
After activating the swedish, tapping, shiatsu or clapping function, user can press the button to adjust 
the massage speed in increasing mode, which is from slow to fast in one cycle.

15.Full Air
Full Body Air Pressure Massage Button
Press this button to activate the full body air pressure massage, press again the button to turn it off.

16.Partial Air
Manual Air Pressure Massage Button
Press this button to activate manual air pressure massage for footrest> hand> shoulder> Stop in a cycle.

17.INTENSITY
Intensity Adjustment Button for Air Pressure – 5 levels of intensity available
After activating the Air Pressure function (Auto and Manual), press this button to adjust the air pressure 
intensity in increasing mode, which is from weak to strong in one cycle.

18.FOOT ROLL
Foot Roll Function Start/Stop Control Button
Press once to activate the roller on foot, press again to stop the foot roll function. 





50-60Hz

200W

100KG

83KG

20-80RH

20-80RH

Maximum body weight of user

For a user heavier than 100 kilograms, the product may have bigger noise and its fabric housing may 
be worn quicker.

120KG

-5℃-35℃
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操作說明
一、使用本產品請注意如下事項：

1、接通電源，將按摩椅座架下方的電源開關按至“I”的位置，按摩椅處於複位狀態。此時

按摩椅進入待機狀態，在待機狀態下，開/關控制鍵的紅燈會不停的閃爍，表示已接通電源。

2、在待機狀態的情況下，只有開關、升背、倒背、升腿、降腿五項功能可以操作。

二、按摩椅控制鍵

1、開/關

整機按摩功能啟/停控制鍵

按一下此控制鍵開機，手控器的紅色燈和手控器螢幕將被點亮，此時按下任何鍵開始享受

按摩，同時將啟動15分鐘定時功能。

產品處於運行狀態時按一下此鍵關機，按摩輪、靠背和小腿將恢復到初始位置。

2、暫停

暫停控制鍵

如需暫停按摩功能，請按暫停鍵，此時所有按摩功能都將停止。暫停控制鍵的橙色燈將會閃

爍，定時功能也一併暫停。

再按此控制鍵以繼續被暫停的按摩功能，定時功能也將恢復計時。

3、腰部溫熱

腰部溫熱功能啟動/停止鍵

按一次此鍵開啟腰部溫熱功能，屏上顯示溫熱圖示；在開啟溫熱狀態下，再按此鍵則停止溫

熱功能，螢幕上溫熱圖示熄滅。

4、座部振動

座部振動功能啟停控制鍵

按一次此鍵開啟座部振動功能，屏上顯示振動圖示；在開啟振動狀態下，再按此鍵則停止振

動功能，螢幕上振動圖示熄滅。

5、定時

定時功能啟停控制鍵

當按摩程式啟動時，定時功能自動設置為15分鐘，每按一次定時控制鍵，定時時間將按

“20 > 25 > 30 > 5 > 10 > 15 > 20”進行迴圈調整。



6、升背/倒背

按摩角度調節控制鍵

通過這兩個控制鍵可以調節椅背角度，按一次升背/倒背，按摩角度將進行調節，當調節到

達適當的角度時，再按一次升背/倒背中的其中一個控制鍵即可定位。

7、升腿/降腿

腿部角度調節控制鍵

通過這兩個控制鍵可以調節小腿角度， 按一次升腿/降腿，小腿角度將進行調節，當小腿到

達適當的角度時，再按一次升腿/降腿中的其中一個控制鍵即可定位。

8、全身自動按摩功能

當6個自動按摩程式中任意一個啟動之後，產品對背部自動進行檢測以達到最佳的按摩位

置。同時也可根據需要按上/下鍵對按摩位置進行手動調整。

6個部自動按摩程式：

【全身舒展】按摩力度：中。根據身體不同部位，將揉捏式、瑞典式、捶打式、指壓式、拍

打式及推拿式六款按摩手法結合，採取最適合的按摩手法進行全身按摩。

【美臀塑形】按摩力度：中。以揉捏式、捶打式、拍打式按摩手法為主，搭配座部振動按

摩功能，針對臀部進行重點按摩。

【頸肩重點】按摩力度：強。以慢揉重敲的原則對頸肩部進行按摩。

【泰式拉伸】按摩力度：強。以捶打式和揉捏式按摩手法，結合充氣配合機芯動作，對身

體進行拉伸舒展按摩。

注：1、按此程式時，靠背和小腿調節鍵無效。

    2、此程式按摩力度較強，不建議老年人或不受力人群選用。

【睡眠模式】按摩力度：弱。以輕揉輕拍的按摩手法為主，輕鬆助眠。

【老年模式】按摩力度：弱。以揉捏式、瑞典式按摩手法為主，配合溫熱功能，此程式適

合老年人或較為不受力的人群選用。



9、定點/局部

背部定點功能控制鍵

此鍵用於啟停背部定點按摩功能，在背部所需按摩的位置按一下此鍵，將對該按摩位置提

供集中的定點按摩；再按一下則解除“定點”按摩功能。

背部局部功能控制鍵

在所需按摩的位置按一下此鍵，開啟背部局部按摩功能，在原點上下8CM的區間內提供背

部局部按摩，再按一下此鍵則解除背部“局部”按摩功能。

10、上/下調節

定點和局部功能位置調節控制鍵

在定點/局部按摩開啟時，長按上/下鍵可調節按摩輪位置，在到達需要按摩的位置時放開

按鍵即可定位按摩。

注：開啟自動按摩程式，對肩部進行檢測後，如需要調整肩高度，可在檢測後10秒內按

這兩個控制鍵進行微調。

11、手法切換

背部按摩手法選擇鍵

按一次此控制鍵啟動全背按摩手法選擇功能，每按一次此控制鍵將按順序：“揉捏式 > 瑞

典式 > 捶打式 > 指壓式 > 拍打式 >推拿式>停止” 對背部按摩手法進行迴圈切換。

模式切換

選擇好按摩手法後，可進行模式切換，如選擇“揉捏式”時，將進行“揉捏1”模式按摩，

此時按下此鍵則切換到“揉捏2”模式，依此類推。

12、力度調節

揉捏式力度調節控制鍵 - 5檔力度可調

在揉捏式按摩功能運行模式下, 每按一次此鍵將對按摩力度如：

“ Lv1 < Lv2 < Lv3 < Lv4 <Lv5” 進行迴圈調整。

13、寬度調節

捶打式、指壓式、拍打式及推拿式寬度控制鍵 - 3檔寬度可調

在捶打式、指壓式、拍打式和推拿式按摩啟動時，每按一次此控制鍵將對按摩滾輪寬度進

行“ 窄 < 中 < 寬”（6CM < 12CM < 18CM）迴圈調整。



14、速度調節

瑞典式，捶打式，指壓式及拍打式按摩功能的速度調節控制鍵 - 5檔速度可調

在瑞典式，捶打式，指壓式及拍打式按摩功能運行模式下, 每按一次此控制鍵將對按摩速

度進行由慢到快的順序迴圈調節。

15、全身氣壓

全身氣壓按摩功能啟停控制鍵

在開機狀態下按一下此鍵，進入全身氣壓按摩程式，再按一下，則停止全身氣壓按摩程式。

16、局部氣壓

氣壓按摩部位選擇控制鍵

在開機狀態下按一次此鍵，可對氣壓按摩部位進行選擇，每按一次此控制鍵，選擇氣壓按

摩部位順序為：腿部 > 手部 > 肩部 > 停止。

17、氣壓強度

氣壓按摩強度控制鍵 - 5檔強度可調

在自動程式或手動氣壓按摩運行模式下,每按一次此控制鍵，將對氣壓按摩強度進行由弱

到強的順序迴圈調節。

18、腳底滾輪

腳底滾輪功能啟停控制鍵

按一次此鍵，開啟腳底滾輪按摩功能，屏上顯示腳底滾輪圖示；再按一次，則停止此功能，

螢幕上腳底滾輪圖示熄滅。





50-60Hz

200W

100KG

83KG

20-80RH

20-80RH

用户最大体重

對於體重100KG以上的人士，產品運作時可能產生更大的噪音而且面料外罩可能磨損的更快。

120KG

-5℃-35℃









6、升背/倒背

按摩角度調節控制鍵

通過這兩個控制鍵可以調節椅背角度，按一次升背/倒背，按摩角度將進行調節，當調節到

達適當的角度時，再按一次升背/倒背中的其中一個控制鍵即可定位。

7、升腿/降腿

腿部角度調節控制鍵

通過這兩個控制鍵可以調節小腿角度， 按一次升腿/降腿，小腿角度將進行調節，當小腿到

達適當的角度時，再按一次升腿/降腿中的其中一個控制鍵即可定位。

8、全身自動按摩功能

當6個自動按摩程式中任意一個啟動之後，產品對背部自動進行檢測以達到最佳的按摩位

置。同時也可根據需要按上/下鍵對按摩位置進行手動調整。

6個部自動按摩程式：

【全身舒展】按摩力度：中。根據身體不同部位，將揉捏式、瑞典式、捶打式、指壓式、拍

打式及推拿式六款按摩手法結合，採取最適合的按摩手法進行全身按摩。

【美臀塑形】按摩力度：中。以揉捏式、捶打式、拍打式按摩手法為主，搭配座部振動按

摩功能，針對臀部進行重點按摩。

【頸肩重點】按摩力度：強。以慢揉重敲的原則對頸肩部進行按摩。

【泰式拉伸】按摩力度：強。以捶打式和揉捏式按摩手法，結合充氣配合機芯動作，對身

體進行拉伸舒展按摩。

注：1、按此程式時，靠背和小腿調節鍵無效。

    2、此程式按摩力度較強，不建議老年人或不受力人群選用。

【睡眠模式】按摩力度：弱。以輕揉輕拍的按摩手法為主，輕鬆助眠。

【老年模式】按摩力度：弱。以揉捏式、瑞典式按摩手法為主，配合溫熱功能，此程式適

合老年人或較為不受力的人群選用。




